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Zápisnica zo zasadnutia Akademického senátu PF UKF v Nitre dňa 27. jún 2022 

Prítomní: (11) doc. Mgr. Pavol Brezina, PhD.; Mgr. Natália Czáková, PhD.; Mgr. Alena 

Čierna, PhD.; doc. PhDr. Viktor Gatial, PhD.; PaedDr. Soňa Grofčíková, PhD.; prof. PaedDr. 

Alena Hašková, CSc.; doc. PaedDr. Janka Kanásová, PhD.; Ing. Rudolf Kaniansky; doc. 

PaedDr. Dana Kollárová, PhD.; doc. PaedDr. Marcela Verešová, PhD.; Mgr. Ivana Lacková;  

Neprítomní/ospravedlnení: (3) Bc. Dominika Kolníková; Marek Vojtko; Natália Fruňová 

Hostia: (2) doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD.; Ing. Lucia Bezáková, doc. PaedDr. Lívia 

Fenyvesiová, PhD. doc. PhDr. Adriana Récka, PhD. doc. Ing. Ivana Tureková, PhD. 

 

Program:  

1. Otvorenie.  

2. Systemizácia funkčných a pracovných miest na PF UKF v Nitre od 01. 09. 2022 do 

31. 08. 2023 (Príloha 1 a Príloha 2). 

3. Návrh prodekanov pre funkčné obdobie rokov 2022 – 2026 (Príloha 3).  

4. Informácie z RVŠ.  

5. Rôzne.  

6. Záver. 

 

Bod 1 - Otvorenie 

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. otvorila rokovanie AS PF UKF. 

Úvodom privítala prítomných členov akademického senátu a hostí doc. PaedDr. Gábora 

Pintesa. PhD., Ing. Luciu Bezákovú, doc. PaedDr. Líviu Fenyvesiovú, PhD., doc. PhDr. 

Adrianu Récku, PhD., a doc. Ing. Ivanu Turekovú, PhD. Následne členov AS PF UKF a hostí 

oboznámila s programom zasadnutia. Upozornila, že z dôvodu pracovných povinností  

doc. PaedDr. Lívie Fenyvesiovej, PhD. bude bod 3 prerokovaný ako druhý v poradí a bod 2 

ako tretí v poradí. 

Program zasadnutia bol hlasovaním prítomných členov AS PF UKF odsúhlasený.  

Za: 11 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

 

Bod 2 – Návrh prodekanov pre funkčné obdobie rokov 2022 – 2026 (Príloha 3) 

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. v úvode tohto bodu upozornila, že 

členka volebnej komisie Mgr. Radka Teleková už nie je študentkou PF UKF v Nitre, a z toho 
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dôvodu je nutné navrhnúť nového člena zo strany študentov. Do volebnej komisie preto 

navrhla študentku Mgr. Ivanu Lackovú.  

Prítomní členovia AS PF UKF odsúhlasili volebnú komisiu v zložení: doc. Mgr. Pavol 

Brezina, PhD. (predseda komisie), Ing. Rudolf Kaniansky a Mgr. Ivana Lacková. 

Za: 11 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. predstavila kandidátky na 

prodekanky – doc. PaedDr. Líviu Fenyvesiovú, PhD. – kandidátku na prodekanku pre 

vzdelávanie, doc. PhDr. Adrianu Récku, PhD. – kandidátku na prodekanku pre rozvoj, 

celoživotné vzdelávanie a medzinárodné vzťahy, a doc. Ing. Ivanu Turekovú – kandidátku 

na prodekanku pre vedecko-výskumnú činnosť. Následne vyzvala členov AS PF UKF v Nitre 

na otvorenú diskusiu. Mgr. Alena Čierna, PhD. položila všetkým trom kandidátkam otázku, 

v čom vidia rezervy ich doterajšieho pôsobenia na jednotlivých pozíciách prodekaniek, a akú 

víziu v rámci týchto pozícii majú ďalej.  

Slova sa ujala doc. PhDr. Adriana Récka, PhD., kandidátka na prodekanku pre rozvoj, 

celoživotné vzdelávanie a medzinárodné vzťahy, ktorá upozornila, že hoci sú jej prioritou 

medzinárodné vzťahy a rozvoj, všetky tri posty prodekaniek sú vzájomne prepojené 

a vyžadujú úzku spoluprácu. Podotkla, že jej víziou je personálny a materiálny rozvoj, ten je 

však do veľkej miery ovplyvnený rozhodnutím ministerstva školstva skracovať rozpočty 

vysokých škôl, teda čoraz nižším rozpočtom pre PF UKF v Nitre. Jej ambíciou sú taktiež 

rozvojové projekty pričom dodala, že v tejto oblasti je nutná spolupráca všetkých katedier PF 

UKF v Nitre. Zdôraznila, že od začiatku jej pôsobenia na tejto pozícii majú medzinárodné 

vzťahy stúpajúcu tendenciu. Aj napriek zložitej epidemiologickej situácii sa nám darí nielen 

vysielať mnohých našich študentov a pedagógov na zahraničné univerzitné inštitúcie, ale 

taktiež prijímať množstvo zahraničných pedagógov a študentov na našu fakultu.  

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. ďalej odovzdala slovo 

kandidátke na prodekanku pre vzdelávanie doc. PaedDr. Lívii Fenyvesiovej, PhD. Na 

úvod zdôraznila, že doterajšie pôsobenie na tejto pozícii výrazne ovplyvnila epidemiologická 

situácia. Napriek tomu vyzdvihla prechod z papierových prihlášok na prihlášky elektronické, 

dištančné vzdelávanie, ktoré otvorilo novú metódu vzdelávania, či elektronické zápisy pre 

študentov od druhého ročníka, ktoré študentom i zamestnancom výrazne uľahčia prácu. 

Keďže v oblasti pedagogickej praxe dochádza k zvyšovaniu počtu hodín, musia vyriešiť 

niekoľko problémov. V oblasti vzdelávania je jej veľkou ambíciou úzka spolupráca so 

študentmi – jej predstavou by bolo založenie študentského spolku, s ktorým by komunikovala 

rôzne návrhy, plány, aktivity, hodnotenie vzdelávania a pod. Zdôraznila, že pred nimi stojí aj 

ďalšia výzva, ktorou je zosúladenie študijných programov. Hoci oblasť rigorózneho konania 

nie je prioritou, jej ambíciou je zefektívniť jeho priebeh a harmonogram. 

Slova sa ďalej ujala posledná kandidátka na prodekanku pre vedecko-výskumnú činnosť 

– doc. Ing. Ivana Tureková, PhD. Na úvod podotkla, že jednou z jej hlavných ambícií je 

vytvorenie efektívneho projektového tímu. Taktiež zdôraznila, že sa im postupne darí podávať 

nielen projekty KEGA a VEGA, ale tiež podnikateľské projekty. Jej snahou bude viac 

motivovať zamestnancov UKF k podávaniu projektov KEGA, VEGA, či k plodnému 

publikovaniu vedeckých a odborných článkov a to prostredníctvom odmien tak, aby 

zamestnanec, ktorý jednotlivé projekty podáva, či publikuje niekoľko vedeckých článkov 

ročne, bol relevantne ohodnotený. V oblasti doktorandského štúdia cíti potrebu väčšej 

komunikácie s jednotlivými doktorandmi PF UKF v Nitre, tak, aby čo najviac publikovali 



vedecké a odborné články. Cestu vidí vo vytváraní seminárov na tému, kde všade môžu svoje 

vedecké a odborné články publikovať.  

Členovia AS PF UKF nemali na kandidátky ďalšie otázky. Predseda komisie doc. Mgr. Pavol 

Brezina, PhD. rozdal členom AS PF UKF v Nitre hlasovacie lístky. Hlasovanie prebehlo 

anonymne. Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. následne požiadala 

volebnú komisiu, aby overila počet odovzdaných, platných a neplatných hlasov.  

Volieb sa zúčastnilo 11 prítomných členov AS PF UKF v Nitre. Všetky tri kandidátky získali 

11 platných hlasov. Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. oboznámila 

kandidátky na funkciu prodekaniek s výsledkom volieb. Zablahoželala zvoleným 

kandidátkam na posty prodekaniek – doc. PaedDr. Lívii Fenyvesiovej, PhD., doc. PhDr. 

Adriane Réckej, PhD., a doc. Ing. Ivane Turekovej. 

 

Uznesenie č. 1/27062022 

Akademický senát PF UKF v Nitre na návrh doc. PaedDr. Gábora Pintesa, PhD. dekana 

Pedagogickej fakulty schvaľuje doc. PhDr. Adrianu Récku, PhD. na funkciu prodekanky pre 

rozvoj, celoživotné vzdelávanie a medzinárodné vzťahy na funkčné obdobie 2022 – 2026. 

Za:   11  

Proti:   0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 2/27062022 

Akademický senát PF UKF v Nitre na návrh doc. PaedDr. Gábora Pintesa, PhD. dekana 

Pedagogickej fakulty schvaľuje doc. PaedDr. Líviu Fenyvesiovú, PhD. na funkciu 

prodekanky pre vzdelávaciu činnosť na funkčné obdobie 2022 – 2026. 

Za:   11 

Proti:   0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 3/27062022 

Akademický senát PF UKF v Nitre na návrh doc. PaedDr. Gábora Pintesa, PhD. dekana 

Pedagogickej fakulty schvaľuje doc. Ing. Ivanu Turekovú, PhD. na funkciu prodekanky pre 

vedecko-výskumnú činnosť na funkčné obdobie 2022 – 2026. 

Za:   11 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

 

Bod 3 – Systemizácia funkčných a pracovných miest na PF UKF v Nitre od 01. 09. 2022 

do 31. 08. 2023 (Príloha 1 a Príloha 2) 

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. ďalej predstavila tretí bod 

rokovania a požiadala dekana PF UKF v Nitre doc. PaedDr. Gábora Pintesa, PhD.  

a tajomníčku PF UKF v Nitre Ing. Luciu Bezákovú o predstavenie systematizácie. O slovo sa 

prihlásil dekan PF UKF v Nitre doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD. Zdôraznil, že oproti 

materiálom, ktoré boli všetkým členom AS PF UKF v Nitre zaslané pred zasadnutím 

prostredníctvom portálu doc.ukf.sk, došlo k niekoľkým zmenám. Na katedre anglického 

jazyka a kultúry sa znížil počet docentov z pôvodných 4 na 3, a navýšil počet odborných 



asistentov z pôvodných 5 na 6. Na Katedre pedagogiky sa zvýšil počet docentov z pôvodných 

13 na 14 a znížil počet odborných asistentov z pôvodných 13 na 12. 

Ing. Lucia Bezáková zhrnula celkovú systemizáciu funkčných a pracovných miest na PF UKF 

v Nitre od 01. 09. 2022 do 31. 08. 2023: celkový počet profesorov 13, celkový počet 

docentov 37, celkový počet odborných asistentov 42, celkový počet neučiteľských 

pracovníkov 22; spolu 114 zamestnancov.  

Prof. PaedDr. Alena Hašková, CSc. však upozornila, že Katedra techniky a informačných 

technológií bude disponovať len jedným profesorom. Dekan fakulty doc. PaedDr. Gábor 

Pintes, PhD. túto informáciu potvrdil a upravil v tabuľke. 

Predložený materiál bol preto hlasovaním prítomných členov AS PF UKF odsúhlasený 

s pripomienkami: celkový počet profesorov 12, celkový počet docentov 37, celkový počet 

odborných asistentov 42, celkový počet neučiteľských pracovníkov 22; spolu 113 

zamestnancov.  

 

Uznesenie č. 4/27062022 

AS PF UKF v Nitre schvaľuje s pripomienkami Systemizáciu funkčných a pracovných miest 

na PF UKF v Nitre od 1. 9. 2022 do 31. 08. 2023 predloženú doc. PaedDr. Gáborom 

Pintesom, PhD., dekanom Pedagogickej fakulty UKF v Nitre. 

Za:   11 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

 

Bod číslo 4 – Informácie z RVŠ.  

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. požiadala prof. PaedDr. Alenu 

Haškovú, CSc. o predloženie informácií z RVŠ, ktorá stručne zhrnula jednotlivé informácie 

z RVŠ a jej požiadavky, ktorými sú: a) okamžité začatie dialógu na úrovni vlády SR 

a reprezentácií vysokých škôl s cieľom navrhnúť opatrenia na zlepšenie finančnej situácie 

vysokých škôl v záujme zvyšovania ich kvality a b) zastavenia deštrukcie slovenského 

vysokého školstva. Zároveň RVŠ žiada ministra školstva o podporu a spoluprácu pri budovaní 

oprávnene pozitívneho obrazu vysokých škôl reflektujúceho ich celospoločenský prínos. 

 

Bod číslo 5 – Rôzne 

O slovo sa prihlásil dekan PF UKF v Nitre doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD. Členov AS PF 

UKF v Nitre požiadal o stanovisko vo veci investovania financií do vybudovania voľno-

časového areálu na území PF UKF v Nitre. Stručne predstavil projekt, ktorý v priestoroch 

PF UKF v Nitre navrhuje vybudovanie športového ihriska disponujúceho lavičkami, 

petangom, či stolným tenisom. Pri aktuálnej inflácii by takáto investícia predstavovala 

približne 30 000,-€. Tajomníčka PF UKF v Nitre Ing. Lucia Bezáková ubezpečila členov AS 

PF UKF v Nitre, že táto investícia nijako nezasiahne a neovplyvní systematizáciu pracovných 

miest, pretože ide o financie, ktoré budú čerpané z rezervy nato určenej. Predsedníčka AS PF 

UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. vyzvala členov AS PF UKF v Nitre na otvorenú 

diskusiu. 

 



Doc. PaedDr. Dana Kollárová, PhD. položila otázku, či bol tento návrh konzultovaný aj so 

študentmi. Podľa nej ide o dobrú investíciu, vyjadrila však obavu, či bude o tieto aktivity 

záujem. Členovia AS PF UKF v Nitre sa zhodli, že stolný tenis je aktivita určená výlučne na 

letné mesiace a treba priniesť taký návrh, ktorý by disponoval aktivitami dostupnými 

celoročne. Za takúto aktivitu viacero členov AS PF UKF v Nitre považuje basketbalový kôš, 

či spomínaný petang.  Prof. PaedDr. Alena Hašková, CSc. predložila návrh na workoutové 

ihrisko, ktoré by disponovalo posilňovacími prístrojmi na externé využitie. Dekan PF UKF  

v Nitre doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD. zhodnotil, že v takom prípade by museli vypracovať 

úplne nový projekt, a že by išlo o finančne náročnú položku. Mgr. Natália Czáková, PhD. 

podotkla, že takéto posilňovacie ihrisko by malo veľkú využiteľnosť a netreba naň prístroje, 

stačí v ňom postaviť športové hrazdy. Členovia AS PF UKF v Nitre sa zhodli na tom, že ide 

o dobrú investíciu, ktorú však treba premyslieť tak, aby bola čo najviac využiteľná.  

 

Bod 6 –  Záver 

V závere zasadnutia predsedníčka AS PF UKF Mgr. Alena Čierna, PhD. poďakovala všetkým 

prítomným členom AS PF UKF v Nitre a hosťom za účasť na rokovaní. 

 

Nitra, 27. 06. 2023   

 

                                  Mgr. Alena Čierna, PhD.

                                predsedníčka AS PF UKF v Nitre  

 

Zápisnicu zapísala a spracovala:  

Mgr. Ivana Lacková 

 

 


